



الرسائل اليومية بخصوص فيروس كورونا (COVID-19)

المعلومات المحلية

- مراكز الاختبار في نيوهارتفورد (New Hartford) و روم (Rome) - عن طريق أخذ موعد مسبقاً فقط.
- بيت بورستون في نيوهارتفورد (Burrstone House in New Hartford)
- مستشفى النصب التذكري في روم (Rome Memorial Hospital)
- ستستمر إدارة شرطة يوتيكا في تسيير دوريات في الشوارع والاستجابة لجميع حالات الطوارئ
- تم إغلاق جميع المدارس في مقاطعتين أونيدا وهيركيمير
- تم غلق دائره إدارة المركبات (DMV) لمدة أسبوع واحد
- إغلاق جميع المراكز العليا حتى 14 أبريل
- سيتم الان تسليم وجبات الطعام لكبار السن اسبوعياً وليس يومياً.

ولاية نيويورك

- المطاعم والحانات على مستوى الولاية سوف توفر خدمة التوصيل وتسليم الطلبات فقط.
- سيتم إغلاق صالات الألعاب الرياضية والكانينوهات ودور السينما.
- ستبقى الصيدليات ومحلات البقالة والمرافق الطبية ومحطات تعبئة الوقود مفتوحة.
- لا يمكن طرد أي شخص من منزله في الوقت الحالي
- إذا فقدت وظيفتك وتحتاج إلى المساعدة في التسجيل على البطالة (Unemployment) اتصل على مركزنا رقم الهاتف 3157381083

على مستوى الدولة

- يجب ألا يجتمع الناس في مجموعات تضم أكثر من 10 أشخاص.
- ينبغي أن يكون التعليم في المنزل وينبغي تجنب الزيارات والزيارات الاجتماعية.
- اذا كان اي شخص في الأسرة لدية نتائج إيجابية للفيروس (بمعنى مصاب بفيروس كورونا) فيجب على كل من يعيش هناك البقاء في المنزل.

كيفية الحصول على الرعاية الصحية

اذا كنت تعتقد أنك قد تعرضت لفيروس كورونا (COVID-19) وأصبت بالحمى والأعراض مثل السعال او صعوبة التنفس ، فاتصل بمقدم الرعاية الصحية الخاص بك.

ستقدم إدارة خدمة الطعام في قسم مقاطعة يوتيكا للمدارس إفطاراً و وجبة غداء مجانياً لجميع الطلاب المسجلين حالياً خلال فترة إغلاق المدارس ، يمكن استلام الوجبات من يوم الاثنين إلى يوم الجمعة من الساعة 9 صباحاً حتى الساعة 12 ظهراً عند المدخل الرئيسي لكل من المدارس التالية.

مدرسة بروكتور الثانوية	مدرسة دونوفان المتوسطة	مدرسة جون . كينيدي المتوسطة	ألباني الابتدائية
كولومبوس الابتدائية	الابتدائية العامة هيركيمير	جون. هيوز الابتدائية	ابتدائية هيوبر جونز
جيفرسون الابتدائية	كوكلان الابتدائية	كرنان الابتدائية	مارتن لوثر كنج الابتدائية
واتسون ويليامز الابتدائية			

Proctor High School / Donovan Middle School / John F. Kennedy Middle School / Albany Elementary

/ Columbus Elementary / Conkling Elementary / General Herkimer Elementary / John F. Hughes

Elementary / Hugh R. Jones Elementary / Jefferson Elementary / Kernan Elementary / Martin Luther King

Elementary / Watson Williams Elementary



COVID-19 Daily Message - March 17, 2020

Local information

- Testing centers in New Hartford and Rome - **by appointment only**
 - Burrstone House in New Hartford
 - Rome Memorial Hospital
- Utica Police Department will continue to patrol streets and respond to all emergencies
- All schools in Oneida/Herkimer County closed
- The Department of Motor Vehicles is closed for 1 week
- All senior centers to close through April 14
- Meal deliveries to seniors will now be done weekly rather than daily

New York State

- Restaurants and bars statewide will be delivery and takeout ONLY
- Gyms, casinos and movie theaters will be closed
- Pharmacies, grocery stores, medical facilities and gas stations will stay OPEN
- No one can be evicted from their home at this time.
- If you have lost your job and need help with filing unemployment, contact The Center 315-738-1083

National

- People should not gather in groups of more than 10 people
- Schooling should be at home and travel and social visits should be avoided
- If anyone in a household tests positive for the virus, everyone who lives there should stay home

How to Get Healthcare

- If you think you have been exposed to COVID-19 and develop a fever and symptoms, such as cough or difficulty breathing, **call your healthcare provider.**

The Utica City School District's Department of Food Service will provide free breakfast and free bagged lunch for all of its currently enrolled students during the school closing. Meals can be picked-up Monday through Friday from 9:00 a.m. to 12:00 p.m. at the main entrance of each of the following schools:

Proctor High School	Conkling Elementary	Kernan Elementary
Donovan Middle School	General Herkimer Elementary	Martin Luther King Elementary
John F. Kennedy Middle School	John F. Hughes Elementary	Watson Williams Elementary
Albany Elementary	Hugh R. Jones Elementary	
Columbus Elementary	Jefferson Elementary	